



Styrelsemöte

Protokoll Fört vid sammanträde med styrelsen för Jönköpings Idrottsallians
Tid: 2025-11-26 kl. 17.15
Plats: RF-SISU Smålands kansli, Jönköping

Närvarande: Carl-Gustaf Tollén, Joakim Walltegen, Dan Gustafsson, Göran Carnander, Angelica Fredsson, Ann Axelsson Björn Johansson och Åsa Linnér.
Adjungerade och övriga föredragande: Mikael Jerkinger (Hemmavinsten), Måns Lennermo (O-ringen) t.om. pkt 2, Rolf Gabrielsson (påverkan JP) t.o.m. pkt 3,

Mötets öppnande § 1
Calle öppnade mötet och hälsade välkomna.

Rapport O-ringen § 2
Måns Lennermo, projektledare för Jönköping 2025 rapporterade ett mycket lyckat evenemang. O-ringen Jönköping samlade drygt 17 000 orienterare på flertalet etapper. Begränsningen låg i antal campingplatser. Det finns mycket och bra statistik för evenemanget. Till de föreningar som hade funktionärer genererade evenemanget ca 7 milj. totalt att fördelas efter insats och Jönköpings kommun beräknas fått ett mervärde på 120–130 miljoner. Totalbetyget för O-ringen har ett nöjd-kundindex på 8,7 vilket är väldigt högt. Funktionärsstab, bussar och annat praktiskt fungerade bra. Måns tilldelades som avslutning en hyllning från orienteringsklubbarna för sitt goda ledarskap genom Göran som överlämnade minnesgåvan.

Media. Rolf G §3
Rolf Gabrielsson pratade om sin syn på lokalmedias bevakning av den lokala idrotten över lag i Jönköping kommun. Det finns nästan enbart bevakning av de breda lagidrotterna. Rolf har försökt påverka på många olika sätt men når inte resultat i just Jönköping. Vår syn på lokal media är tyvärr ungefär samma. Beslut: bjuda in chefredaktör för Jönköpingsposten tillsammans med sportjournalist att närvara vid vårt januarimöte för att höra deras syn på detta. Ev. blir denna träff också med Ante Jankovic som representant för RF-SISU Småland.

Tidigare Mötesprotokoll § 4
Calle har pratat med Martin Funck om fördelning av halltider och vi kommer under våren att få en redovisning om fördelningen sker. Lades till handlingarna.

Ekonomi	§ 5 Göran rapporterar: Endast inköp av fika och lite bankkostnader, God likviditet.
Rapport möte Fritidsforum	§ 6 Åsa deltog på detta forum och rapporterar att mycket kom att handla om lätt tillgänglighet till naturnära områden i människors närområden. Planen presenterades och det påpekades att den inte får bli en "skrivbordsprodukt" och att vissa friluftsaktiviteter helt missats, t.ex ridning. Fanns också idéer om lokala kartor samt om QR-koder uppsatta med beskrivning av träd, växter, osv. Som avslutning konstaterades att forumet funkade bra, mycket synpunkter och input framkom och att det avses att upprepas varje år.
Rapport Fotbolls-Allians	§7 Fotbollsalliansen startade upp med en samling om "Matchkultur före, under och efter matcher". 19 föreningar deltog vilket visar på att det är en viktig fråga. De fick ett helt uppslag i JP
RF-SISU Småland	§ 8 Idrottsarenan ersätter IdrottOnline från mars för föreningslivet. RF/Sisu har redan en hel del i gång i plattformen som man hoppas mycket på. Det flaggas också för en hemsida "PlatsförIdrott.se där ska allt samlas kring alla sorters anläggningar som idrottsföreningar kan behöva kunskap om.
Jönköpings Kommun	§ 9 Forum för Elitidrott – nästa möte 5/12 7,30-9,00 med Andreas Persson (S) och Ante J (RF SISU). Från oss deltar Calle, Björn, Ann och Angelica. Forum för civilsamhälle är idag. Vi deltar inte. Vi gläds åt att första spadtaget är gjort både avseende badet och friidrottsarenan Råslätt. Vi ser med glädje på beskedet att det inom 10 år ska satsas på Smedjehov och bandyhall Lotteritillstånd saknas på många föreningar fortfarande trots att man kör t.ex halva potten i ganska stor skala. Arbete pågår att informera och jobba in tillstånd.
Idrottsforum 2026	§ 10 Diskussioner pågår med Ann-Marie Nilsson (fd kommunalråd) som är tillfrågad om att vara bollplank i förberedelserna och är mycket engagerad. Det är kallat till möte 9/12 fysiskt/digitalt på RF SISU/ TEAMS.
Hemmavinsten	§11 Hemmavinsten ungefär som innan. Högvinsten nu stabilt över 50 000 kr.

**Kommunikation
och skrivelser** **§ 12**
Inget nytt inkommit

**EM, VM och OS
-fonden** **§ 13**
Några ansökningar börjar komma in till Ann.
Utdelning kommer att ske på matchen HV71/Växjö den 12 mars

Övriga frågor **§ 14**
Det är dags att börja samla ihop handlingar inför årsmötet. Calle och Åsa hjälps
åt och Göran kommer med ekonomi.

Kommande möten **§ 15**
Januari – Calle kollar med Ante J och JP om lämpligt datum
därefter 24/2, 12/3, FORUM 23/3 och Årsmöte 15/4

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Åsa Linnér
sekreterare

Calle Tollén
ordförande